
 

Referat af møde i 

 

Studienævn for Erhvervsøkonomi 

Fredag d. 17. december 2021 

Klokken 9.30 – 12.30 (cirka) 

Zoom 

 

 

Til stede: Tina Lundø Tranekjer, Mads Bruun Ingstrup, Nils Karl Sørensen, Natasha Henriette Nielsen, 

Peter Daniel Solberg Hansen, Knud Sinding (fra 9.45) 

 

Administration til stede under punkt 1 – 4: 

Selma Brackovic, Julie Udbye Nielsen, Louise Folkestad, Brian Kjær Jepsen 

Administration til stede under punkt 5 – 9: 

 Kirsten Høg 

Administration til stede under hele mødet: 

 Dorthe Sjørslev Rasmussen (referent) 

 

 

1. Godkendelse af referat 
1.1. Ordinært møde d. 24. november 2021 2021 

 
Godkendt uden bemærkninger. 
 
2. Praksis og principper 

 
Intet at behandle. 
 
3. Orientering om afgørelser fra Styrelse, Rektorat og Meritankenævn (lukket punkt) 
 
Studienævnet modtog orientering. 
 
4. Behandling af ansøgninger vedr. dispensation og merit (lukket punkt) 
 
- 
 
5. Orientering fra Studieleder (lukket punkt) 
 
Konstituering af nye studienævn: 
Tina Lundø Tranekjer og Dorthe Sjørslev Rasmussen orienterede kort om konstitueringen af de to nye 
studienævn, hhv. Studienævn for HA og Studienævn for cand.merc. og cand.merc.aud. 
Studienævnene er konstitueret, og træder i drift med virkning fra 1. januar 2022. 
 



 

Afvikling af prøver i januar 2021: 
Tina Lundø Tranekjer orienterede kort om status relateret til afvikling af prøver i januar 2022.  
Der monitoreres løbende omkring Corona situationen, og tilpasses hvis nødvendigt.  
 
6. Eksamen og undervisning 

6.1. Afvikling af prøver i januar 2021.   
6.2. Orientering om aflysning af sommerskolefag 
6.3. Ansøgning om tilpasning af fagbeskrivelse for "Marketing" (DK + GB) vedr. F22 
6.4. Læseplan F22 BA - Campus Slagelse - Til orientering (opdateret) 

 
6.1. Studienævnet modtog generel orientering om forholdstagen, status på omlægning af prøver, praktiske 
forhold mv.  
Det er udgangspunktet, at universitetet ikke er lukket ned, og der arbejdes dermed med mulighed for at 
afvikle fysiske prøver. Naturligvis under hensyntagen til alle gældende regler og retningslinjer.  
Studienævnet gav delegation til formand Tina Lundø Tranekjer, til at kunne træffe eventuel nødvendig 
beslutning om omlægning(er) til online-afvikling. 
6.2. Studienævnet modtog orienteringen. 
6.3. Studienævnet behandlede det fremsendte forslag til tilpasning af fagbeskrivelsen for det obligatoriske 
fag ”Marketing” (DK+GB). 
Studienævnet har noteret sig, at tilpasningen foreslås som en imødekommelse af nødvendig justering 
relateret til den pågående AACSB akkrediterings-proces. 
Studienævnet imødekommer, at fagbeskrivelsen tilføjes det foreslåede tilbud om yderligere KT. Der 
godkendes med den eksakte foreslåede ordlyd.  
Studienævnet har samtidig noteret sig, at der ikke er tale om et egentligt yderligere tilbud / supplement i 
faget, men en tilpasning der nedskrives i timer allokeret til projektarbejde i faget. 
Der gøres i relation til afgørelsen opmærksom på, at det på nuværende tidspunkt antageligt alene vil være 
muligt at planlægge afviklingen at forelæsningerne i ydertimer. 
 
Endelig henstiller Studienævn for Erhvervsøkonomi kraftigt til, at lignende ansøgninger fremadrettet 
fremsendes i bedre tid. Dette blandt andet for at muliggøre en mere rettidig og fyldestgørende behandling, 
samt for potentielt at kunne varsle de tilmeldte studerende om ændringer i bedre tid før semesterstart. 
Yderligere i dette specifikke tilfælde, er det ligeledes med henblik på at tillade administrationen bedre 
mulighed for planlægning og koordinering af undervisningsaktiviteten. 
 
Det bemærkes, at Studienævn for Erhvervsøkonomi ønsker at der sker tilbagemelding til Studienævn for HA 
omkring hvor høj deltagelsen i de tilføjede aktiviteter har været efter afvikling af aktiviteterne.  
Der gøres samtidig opmærksom på, at der vil blive videregivet observationspunkt til Studienævn for HA 
omkring eventuel målbar påvirkning i evalueringer for studieintensitet i parallel undervisningsafvikling i 
semesterundervisningen. 
 
6.4. Studienævnet modtog orienteringen. 
 
7. SDU Business School - Uddannelsesledelse 

 
Tina Lundø Tranekjer orienterede om tilpasning i regi af SDU Business School. 

 
8. Meddelser 

8.1. Referat af møde i Studienævn for SJSE d. 9. november 2021 
8.2. Indkaldelse til møde i Studienævn for SJSE d. 7. december 2021 
8.3. Indkaldelse til møde i Studienævn for MEME 7. december 2021 
8.4. Indkaldelse til møde i Studienævn for cand.public. d. 14. december 2021 
8.5. Indkaldelse til konstituerende møde i Studienævn for cand.public. d. 14. december 2021 
8.6. Indkaldelse til møde i Studienævn for Jura d. 7. december 2021 
8.7. Indkaldelse til konstituerende møde i Studienævn for Jura d. 7. december 2021 



 

8.8. Referat af møde i Studienævn for Jura d. 12. oktober 2021 
8.9. Referat af møde i Studienævn for Jura d. 9. december 2021 
8.10. Referat af møde i Studienævn for Jura d. 7. december 2021 
8.11. Referat af konstituerende møde i Studienævn for Jura d. 7. december 2021 

 
- 
 
9. Eventuelt 
 
Det afgående Studienævn for Erhvervsøkonomi takkede af. Medlemmerne takkede hinanden, og 
administrationen, for godt og konstruktivt samarbejde. 
 

 
Tina Lundø Tranekjer   Dorthe Sjørslev Rasmussen 
Studienævnsformand   Studienævnssekretær 


